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СПРАВКА 

ЗА ОТРАЗЯВАНЕ НА ПОСТЪПИЛИТЕ ПРЕДЛОЖЕНИЯ ОТ ОБЩЕСТВЕНИТЕ КОНСУЛТАЦИИ НА ПРОЕКТ НА ПОСТАНОВЛЕНИЕ 

НА МИНИСТЕРСКИЯ СЪВЕТ ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА НАРЕДБАТА ЗА ЕДИННИТЕ ДЪРЖАВНИ ИЗИСКВАНИЯ ЗА ПРИДОБИВАНЕ НА 

ВИСШЕ ОБРАЗОВАНИЕ ПО СПЕЦИАЛНОСТТА „ПРАВО“ И ПРОФЕСИОНАЛНА КВАЛИФИКАЦИЯ „ЮРИСТ” 

 

№ 
Организация/потребител 

/вкл. начина на получаване на 

предложението/ 

Бележки и предложения 
Приети/ 

неприети 
Мотиви 

1.  lex.specialis 

10 март 2022 г. 

Портал за 

обществени 

консултации 

 

1. Против! 

Пагубно. Жалко за това решение. Същото се явява изцяло 

необосновано, незакрепено с никакви агрументи. 

 

Не се 

приема. 

Коментарът не съдържа 

конкретно предложение. 

2.  Antoniopz777 

11 март 2022 г.  

Портал за 

обществени 

консултации 

 

1. В България явно не се обръща внимание на тези тънкости. 

Нека бъде с матура, щом нивото е такова. Но то ще 
продължава да стои там или да слиза надолу към дълбините 
на непрофесионализма, липсата на добри кадри, увеличаване 

на риска от несправедливо правораздаване и най-вече 
шуробаджанащина. От години приемът в юридически 

факултети е с погрешен подход. Един юрист трябва да може 
да разсъждава - ergo формата на теми литература и история е 
неподходящ за търсене на индивиди, които показват ниво на 

логично разсъждение, изхождане от първия принцип и ниво 
на култура. Поне се изискваше труд и постоянство, когато се 

учеше за история литература. Сега с тези приеми на матури 
ще влезнат онези лица (не казвам всички, но 50%), които не 
знаят къде се намират, нямат идея защо са го записали - 

освен, че е престижно и след време ще отпаднат. Това се 
случва от дълги години, дори и преди прием само с матури. 

Всички до един сме виновни за нивото, на което сме. Не само 
сме виновни, но сме и отговорни. За жалост малко хора 
споделят моето виждане и имат желание да променят тази 

каша. Настрани оставям личните интереси на групи от 
индивиди.  

Не се 

приема. 

Коментарът не съдържа 

конкретно предложение. 
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3.  Pehlivanov 

11 март 2022 г.  

Портал за 

обществени 

консултации 

 

1. Да се вземе принципно решение 

Вземете решете какъв да е приемът и да се престане с тези 
инцидентни решения година по година. 

Ако човекът е завършил, когато не е имало ДЗИ - тогава 
какво? 

Ако оценките от ДЗИ са равни на няколко хора - тогава какво? 

В средното образование вече започва профилирането след 
10-и клас - след 2 години какво ще правим? 

 

 

Приема се 

по 

принцип. 

В процес на обсъждане е 

актуализиране на  

изменение на Наредбата 

за единните държавни 

изисквания за 

придобиване на висше 

образование по 

специалността „право“ и 

професионална 

квалификация „юрист”, 

включително и по 

отношение на приема.  

Относно наличието или 

липсата на оценка от 

държавен зрелостен изпит  

по български език и 

литература, следва да се 

посочи, че този въпрос е 

нормативно уреден в § 3, 

ал. 7 от Допълнителните 

разпоредби на Наредбата 

за държавните изисквания 

за приемане на студенти 

във висшите 

училища на Република 

България. 


